
Møtested Personalrommet Bjølsen skole
Møtedato 24. april kl. 18.30-20.00

Deltakere

 

Therese Cornelissen 1a

Alexandra Hafli 5c

Kathrine Nordhus 8b

Elisabet Langeland 2b

Hedda Backe Kristiansen 2a

Liisa Maija Pettersen 7a

Nicola Karcker 7b

Vemund Olsen 9c

Gaute Fredriksen 8a

Janne Strand 4a

Einar Harnisch 4b

Gerben Dekilen 1c

Øystein Elgarby 3a

Guy Kværnberg 8d

Audun Solli 1b

Ida Michaelsen 9b

Mona Drage 5a

Elisabeth Scwabe-Hansen 9a

Elham Abbasi 2c



Møteleder Cathrine Kleivdal

Referent Ida Michaelsen

Kopi til
FAU-representanter, AKS, skoleledelsen
Referatet legges ut på FAUs område på skolens hjemmesider.
FAU-representantene har ansvar for å informere øvrige foresatte i klassene om
FAUs arbeid.

Sak nr Innhold Oppfølging
 /ansvarlig

Frist

1  Rektor
Thomas
Wollan
orienterer. 

Alle ansettelser ferdig, gode søkere, mange velger
Bjølsen tross flere tilbud.
Annonsert seg som ny barneskole, har gitt flere
interesserte. Denne uken - intervju med sosiallærer, 4
kandidater. Sentral stilling, avgjørende å velge rett og
flink person.
Til sammen: 5 nye lærere, 1 sosiallærer

Ny organisering, tilbakemeldinger fra lærere på
oppstart til høsten. Info kommer så snart avgjørelser er
tatt.

Enighet rundt økt inspeksjon, 15 min hver, monner
godt, dekker flere områder, flere folk pr seksjon.
Følt selv på behov for større voksentetthet.

Oslos beste barneskole. Ambisiøst mål for Bjølsen.
Plangruppemøte, jobbe for å få det til. Spørsmål som
skal diskuteres i utviklingsteamet er; Hvordan ser en
slik skole ut? Hvordan er elevene? Det tar lang tid å
komme seg dit. Motiverende likevel for mange lærerne.
Ønsker å skape en slik skole i samarbeid med
foreldrene.
I forbindelse med dette prosjektet, bruker Bjølsen et
kartleggingsverktøy fra utdanningsetaten. Første skole
som tar i bruk det verktøyet, 3 ressurspersoner koplet på
arbeidet.

Byggeprosjektet er i rute. Nyt møte i neste uke.
Søknad for å ruste opp uteområdet er sendt - veldig
positivt. Positivt om noe av de midlene blir brukt der.
Utegruppa hatt møte med rektor. Men må også følge
retningslinjene fra kommunen - måking, brannbil etc.

Kultur - få endringer til det bedre. Trivsel, tilhørighet,
undervisningsmetoder, felles for alle.



Hjertesone;
Rapport lagt frem.
Høy svarprosent

Deling av
møtet

Barneskoletrinnet

Ungdomsskoletrinnet –
Vedlagt ligger referat fra de to møtene som er
avholdt i det utvidete FAU for Voldsløkka.

Spørsmål om foreldremøte for kommende 9. og
10. trinn kom opp igjen. Referent har purret,
spørsmål sendt rektor på Voldsløkka:

- Hvordan er elevgrunnlaget? Kommer det
flere fra de andre nærskolene, eller beholder
man klassene slik de er i dag?

- Årshjul, er det arbeid i gang med noe slikt?
Og ligger klassetur inne i dette?

- Undervisningsopplegg? Er det
baseundervisning, eller et annet pedagogisk
opplegg for undervisningen?


